
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego

na 43. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Zgodnie z zaleceniami Ministerstwa Spraw Wewnêtrznych i Administracji, od 2003 r. istnieje lista
psów ras niebezpiecznych. W³aœciciele takich psów maj¹ obowi¹zek rejestrowania ich we w³aœciwej so-
bie jednostce terytorialnej.

Pomimo obowi¹zuj¹cych przepisów w³aœciciele psów ras agresywnych bardzo rzadko zg³aszaj¹ ich
posiadanie. Do tego dochodzi równie¿ problem mieszañców ras niebezpiecznych, bo czêsto bywaj¹ one
groŸniejsze od psów rasowych. Ka¿dego miesi¹ca s³yszymy o nowych przypadkach pogryzieñ ludzi przez
psy, przy czym zdecydowana wiêkszoœæ dotyczy psów ras niebezpiecznych i ich mieszañców. Coraz czê-
œciej ofiarami ataków s¹ bezbronne dzieci.

Z tego powodu zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o rozwa¿nie mo¿liwoœci podjêcia dzia³añ ma-
j¹cych na celu skuteczn¹ egzekucjê obowi¹zku rejestracji groŸnych ras przez ich w³aœcicieli.
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